

上海百联集团股份有限公司 2008 年半年度报告摘要

合并所有者权益变动表

Table showing consolidated equity changes for Shanghai Bailian Group Co., Ltd. for the first half of 2008. Columns include items, actual capital, equity, reserves, and total equity.

Table showing consolidated equity changes for Shanghai Bailian Group Co., Ltd. for the first half of 2008, including comparative data from the first half of 2007.

法定代表人: 马新生 主管会计工作负责人: 徐波 会计机构负责人: 石明红

母公司所有者权益变动表

Table showing parent company equity changes for Shanghai Bailian Group Co., Ltd. for the first half of 2008.

Table showing parent company equity changes for Shanghai Bailian Group Co., Ltd. for the first half of 2008, including comparative data from the first half of 2007.

法定代表人: 马新生 主管会计工作负责人: 徐波 会计机构负责人: 石明红

西安交大博通资讯股份有限公司 2008 年半年度报告摘要

合并所有者权益变动表

Table showing consolidated equity changes for Xi'an Jiaotong University Botong Information Co., Ltd. for the first half of 2008.

母公司所有者权益变动表

Table showing parent company equity changes for Xi'an Jiaotong University Botong Information Co., Ltd. for the first half of 2008.

法定代表人: 康军 主管会计工作负责人: 王萍 会计机构负责人: 王长明

母公司所有者权益变动表

Table showing parent company equity changes for Xi'an Jiaotong University Botong Information Co., Ltd. for the first half of 2008.

法定代表人: 康军 主管会计工作负责人: 王萍 会计机构负责人: 王长明

合并所有者权益变动表

Table showing consolidated equity changes for Xi'an Jiaotong University Botong Information Co., Ltd. for the first half of 2008, including comparative data from the first half of 2007.

法定代表人: 康军 主管会计工作负责人: 王萍 会计机构负责人: 王长明

母公司现金流量表

Table showing parent company cash flow for Zhongyuan Shipping Co., Ltd. for the first half of 2008.

合并所有者权益变动表

Table showing consolidated equity changes for Zhongyuan Shipping Co., Ltd. for the first half of 2008.

法定代表人: 许立荣 主管会计工作负责人: 林敬伟 会计机构负责人: 黄晓晖

母公司所有者权益变动表

Table showing parent company equity changes for Zhongyuan Shipping Co., Ltd. for the first half of 2008.

法定代表人: 许立荣 主管会计工作负责人: 林敬伟 会计机构负责人: 黄晓晖

合并所有者权益变动表

Table showing consolidated equity changes for Zhongyuan Shipping Co., Ltd. for the first half of 2008, including comparative data from the first half of 2007.

法定代表人: 许立荣 主管会计工作负责人: 林敬伟 会计机构负责人: 黄晓晖